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MERCEDES-BENZ 香港打吡大賽（香港一級賽）  
MERCEDES-BENZ HONG KONG DERBY (HKG1) 

$16,000,000 
2000 米 Metres  

日期 
Date 

 二○一二年三月十八日（星期日） 
Sunday, 18 March 2012 

馬場 
Racecourse 

 沙田－草地 
Sha Tin – Turf 

參賽資格 
Qualification 

 四歲馬匹 
4yo 

報名費 
Entry Fee 

 第一階段 First Stage:   
$16,000  (將不獲退回 Non-refundable) 
除非於二○一二年三月五日星期一上午十時前宣佈退出或未獲甄選小組選中參賽，否則

須另加$32,000 元報名費。 
$32,000 extra unless forfeit is declared by 10:00 am on Monday, 5 March 2012 or if the horse is not 
selected to run by the selection panel. 
第二階段 Second Stage:   
$32,000  (將不獲退回 Non-refundable) 
除非於二○一二年三月五日星期一上午十時前宣佈退出或未獲甄選小組選中參賽，否則

須另加$32,000 元報名費。 
$32,000 extra unless forfeit is declared by 10:00 am on Monday, 5 March 2012 or if the horse is not 
selected to run by the selection panel. 
第三階段 Third Stage: 
$160,000 (將不獲退回 Non-refundable) 

獎金 
Prize Money 

 總獎金 Total  $16,000,000  
第一名 Winner  $9,280,000 第三名 3rd  $1,600,000  第五名 5th  $528,000 
第二名 2nd  $3,520,000 第四名 4th  $752,000  第六名 6th  $320,000 

配磅 
Weights 

 雄馬及閹馬 Colts and Geldings – 126 磅 lb 
雌馬 Fillies – 122 磅 lb 
自由身騎師及見習騎師將不獲減磅。 No freelance or apprentice jockey allowance may be claimed.

優先出賽資格

Priority to start 
 1. 報名參賽馬匹之優先出賽資格將由賽馬事務執行總監以及評磅及賽事策劃部主管組

成之甄選小組決定。 

To be decided by a selection panel comprising the Executive Director, Racing and the Head of 
Handicapping and Race Planning. 

2. 在 Mercedes-Benz香港經典盃中獲得前三名的馬匹，將可獲優先出賽資格，惟於甄選小

組進行甄選時，有關賽駒須已報名參加 Mercedes-Benz 香港打吡大賽方可。 
Priority to start will be given to the first three placed horses in the Mercedes-Benz Hong Kong Classic 
Cup, provided that these horses have been duly entered at time of selection. 

3. 甄選小組將會考慮馬匹截至二○一二年三月五日之賽績。 

Performances up to 5 March 2012 will be taken into account.             

第一階段：報名截止時間為二○一二年一月九日星期一上午十時正 

第二階段：報名截止時間為二○一二年二月六日星期一上午十時正  

第三階段：報名截止時間為二○一二年三月五日星期一上午十時正 

First Stage: Entries close at 10:00 am on Monday, 9 January 2012 
Second Stage: Entries close at 10:00 am on Monday, 6 February 2012 

Third Stage: Entries close at 10:00 am on Monday, 5 March 2012 


